

Regular session of the MacNider Borough Council

FRIDAY, MAY 1, 2020

*Ville de Métis-sur-Mer
138, Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0
Tél.: 418-936-3255*

NEXT REGULAR SESSIONS

PUBLIC NOTICE is hereby given that a Regular session of the MacNider Borough Council will be held on Monday, May 4, 2020, at **6:30** p.m. by teleconference.

Agenda

1. Call to order.
2. Reading and adoption of the agenda.
3. Approval of minutes of April 6, 2020.
4. Open Varia:
 - 4.1. Modification of interest rate for arrears on tax payments.
 - 4.2. Modification of regulation 16-99 for animals at Métis-sur-Mer.
 - 4.3. Purchase of a heated trailer with the Municipality of Ste-Flavie and signing of the agreement.
 - 4.4. Application for construction permits in PIIA area - 373 rue Beach.
 - 4.5. Sponsorship requested for for two murals for both schools.
 - 4.6. To approve the Fire Department's 2019 Annual Report.
5. Question period.
6. Date of next session: Monday, June 1 ,2020, at 6:30 pm, at the municipal office.
7. Adjournment.

GIVEN AT MÉTIS-SUR-MER, THURSDAY, APRIL 30, 2020

June Smith, President
MacNider Borough

Conseil de l'arrondissement MacNider

VENDREDI, 1^{ER} MAI, 2020

*Ville de Métis-sur-Mer
138, Principale, Métis-sur-Mer, QC, G0J 1S0
Tél.: 418-936-3255*

PROCHAINE SÉANCE RÉGULIÈRE

AVIS PUBLIC est par les présentes donné qu'une séance régulière du conseil de l'arrondissement MacNider sera tenue le lundi 4 mai 2020, à compter de **18h30**, par télé conférence.

ORDRE DU JOUR

1. Ouverture.
2. Lecture et adoption de l'ordre du jour.
3. Approbation du procès-verbal de la séance du 6 avril, 2020.
4. Varia ouverts :
 - 4.1. Modification du taux d'intérêt sur les arrérages des paiements de taxes;
 - 4.2. Modification du règlement 16-99 concernant les animaux sur le territoire de Métis-sur-Mer;
 - 4.3. Achat d'une remorque chauffante avec la Municipalité de Ste-Flavie et signature de l'entente;
 - 4.4. Demande de permis de construction en zone PIIA – 373, rue Beach;
5. Période de questions.
6. Date de la prochaine séance : Lundi 1 juin 2020, 18 h 30, au bureau municipal.
7. Levée de l'assemblée.

DONNÉ À MÉTIS-SUR-MER, CE JEUDI 30 JUIN 2020.

June Smith, Présidente
Arrondissement MacNider